
Aan het College van B&W en de leden van de Gemeenteraad van ‘s-Hertogenbosch
Postbus 12345
5200 GZ  ‘s-Hertogenbosch

’s-Hertogenbosch, 14 maart 2014

Betreft: Raadsvoorstel omtrent de herinrichting van de binnenstadsring voor de
gemeenteraad van 22 april, inclusief de bijlage met het concept inrichtingsplan.

Geacht College van B&W en leden van de Raad,

De Blb/wijkraad Binnenstad kan zich vinden in het voorliggende raadsvoorstel, maar hecht eraan het
volgende wederom onder uw aandacht te brengen:

Onze grote zorg is en blijft het vervoer in de binnenstad en hoewel we daar iedere keer aandacht
voor hebben gevraagd en wij er nu ook vragen over hebben laten stellen bij de provincie, weten we
nog steeds niet wie de vervoerder wordt en/of deze ook bereid is het vervoer in de binnenstad te
willen offreren en/of toe te laten dat wij als gemeente het zelf gaan regelen.
Hetzelfde geldt overigens ook voor het transferia-vervoer.

Door dit zeer onzorgvuldig handelen ( en m.i. inmiddels ook onverantwoord handelen !) van de
provincie in samenhang met de verplichte aanbestedingsregels voor OV van het rijk dreigen wij als
gemeente in grote moeilijkheden te komen en lopen de kans eind 2014 geen vervoer te hebben in de
binnenstad en mogelijk ook het vervoer van de transferia niet op tijd hebben kunnen aanbesteden.

Mogelijk zouden we met de stad Breda moeten optrekken en gezamenlijk de provincie ter
verantwoording moeten roepen; want als men de krant van vandaag leest, worden ook zij wellicht
“slachtoffer” van het nonchalante gedrag van de provincie en zullen ook zij mogelijk geen elektrisch
vervoer hebben in hun binnenstad eind 2014!

Wij als bestuur van de Blb/wijkraad binnenstad roepen de verantwoordelijke wethouder en de leden
van de raad van ‘s-Hertogenbosch op, om niet alleen opnieuw de provincie ter verantwoording te
roepen, maar ook “Haagse” aandacht te vragen voor de handelswijze van de provincie en de
consequenties die dat heeft voor onze stad en ook andere gemeentes in Brabant.

Vervolgens zouden wij het heel erg op prijs stellen indien de leden van de raad , die hun
verkiezingsprogramma’s mogelijk nog moeten schrijven, ook over het OV in onze stad een standpunt
in zouden willen nemen, daar het een onderwerp is dat alle inwoners van onze stad aangaat en
waarvoor de gemeente mede de verantwoordelijkheid voor draagt !

Wilt u zo vriendelijk zijn, bovenstaande als reactie toe te voegen aan dit raadsvoorstel en kennis te
nemen van eerdere reactie van de Blb/wijkraad binnenstad inzake dit onderwerp.
Vriendelijke groet namens het bestuur van de Blb/wijkraad binnenstad,
Renée Spermon-Marijnen, vzt


